

ورقة ليرة البيضاء

حراس سوريا – مشروع وطني إعلامي للدفاع عن الدولة

ليرة (LIRAH) ليست مجرد عملة رقمية — بل هي العمود الفقري المالي لمشروع حراس سوريا: حركة جماعية من السوريين الملتزمين بحماية الدولة السورية، مواجهة الحملات الإعلامية المضللة، وبناء قوة ووعي شعبية منظمة داخل وخارج سوريا.

مهمتنا

- تجميع السوريين في شبكة موحدة عبر قنوات تواصل آمنة.
- نقل الأخبار الصحيحة وتفنيد الأكاذيب التي تستهدف الدولة السورية.
- التحرك إعلامياً واجتماعياً بما يتناسب مع الأحداث والتحديات.
- بناء قوة شعبية واعية تشكل دعماً دفاعياً إعلامياً للدولة السورية دون أي طابع مسلح.

من هم حراس سوريا؟

- حراس سوريا هم كل فرد سوري ينضم للقناة الرسمية، يتفاعل مع المجتمع، ويشارك في حماية الحقيقة.
- يحصل كل عضو على عملات مجانية بمجرد انضمامه لقناة التلغرام.
 - يستمر الرصيد بالنمو شهرياً بشكل تلقائي لمدة 6 سنوات كاملة.
 - خلال أول 3 أشهر، أي عضو يدعو شخصاً جدد عبر كود دعوة شخصي سيحصل على عملات إضافية، ويستمر التوزيع على أساس سلسلة الدعوات حتى إغلاق المرحلة.
 - بتاريخ 1/1/2026 يتم إيقاف الدعوات، وتوزيع الأرصدة النهائية لكل المشاركين حسب نشاطهم ودعواتهم.

المرحلة الثانية – الإعلام الشعبي

- يتم تحفيز الأعضاء الذين ينتجون فيديوهات شخصية على وسائل التواصل الاجتماعي لدعم الدولة السورية.
- الهدف: صناعة جيش من الإعلاميين السوريين القادرين على مواجهة الحملات الإعلامية الخارجية والتأثير على الرأي العام.
- كل نشاطنا سيبقى ضمن إطار الإعلام والوعي الشعبي، ليكون أداة دفاع قوية للدولة داخل وخارج سوريا.

تفاصيل العملة

- الاسم: ليرة (LIRAH)
- الرمز: LIR
- النوع: ERC-20
- الشبكة: Base
- إجمالي المعروض: LIR 1,000,000,000
- عدد الكسور العشرية: 18

اقتصاديات العملة (Tokenomics)

الملاحظات	النسبة	الفئة
توزيع مجاناً مقابل الانضمام والنشاط الإعلامي	40%	مكافآت الحُرّاس
مخصصة لقيادة المشروع واستدامة العمل الاستراتيجي.	20%	المؤسسون والفريق الأساسي
لتغطية الأزمات، التدقيق، الأمن السيبراني، والتوافق القانوني.	10%	لحكمة والتطوير التقني والقانوني
مخصصة للتداول الحر، وتُفتح تدريجياً لدعم استقرار العملة.	20%	السيولة في منصات التداول
لحفظ استقرار الشبكة ودعم المبادرات المستقبلية.	5%	الخزينة والاحتياط
مخصص للإطلاق المبكر والمشاركين الأوائل.	5%	البيع الأولي (Pre-Sale)

خارطة الطريق

المرحلة 1 - الإطلاق

- إنهاء ونشر الورقة البيضاء.
- تصميم الهوية والعلامة التجارية الرسمية.
- نشر عقد LIRAH الذكي على شبكة Base.
- إطلاق الموقع الرسمي والقنوات الإعلامية.

المرحلة 2 - التعبئة والتوزيع

- دعوة السوريين للانضمام إلى القناة الرسمية.
- تفعيل نظام المكافآت الشهرية لجميع الأعضاء.
- تفعيل نظام الدعوات خلال أول 3 أشهر مع ربطه بالتوزيع.
- بدء توزيع عملة LIRAH تدريجياً عبر الاستحقاق المبني على المشاركة والنشاط الإعلامي.

المرحلة 3 - التوسع الإعلامي والتحضير للإدراج

- بناء شبكة إعلامية شعبية من المؤثرين وصناع المحتوى.
- دعم الحملات الوطنية والدولية.
- إطلاق مسابقات لزيادة التفاعل الرقمي.
- تخصيص احتياطي السيولة والتحضير للإدراج في المنصات اللامركزية.
- إطلاق LIRAH على منصات مختارة لتمكين تداول قائم على القيمة المجتمعية الحقيقية.

لماذا ليرة فريدة؟

- اكسب دون استثمار: كل من ينضم ويشارك يحصل على مكافآت تلقائية.
 - رمز للمقاومة الإعلامية: منصة لمواجهة التضليل الإعلامي الموجه ضد الدولة السورية.
 - نمو يقوده المجتمع: القيمة تأتي من وعي المجتمع وتفاعله، لا من المضاربة.
-

كيفية الانضمام

1. تابع القناة الرسمية على التلغرام.
 2. استلم مكافأتك الشهرية بشكل تلقائي.
 3. ادع الآخرين بكودك الخاص خلال أول 3 أشهر لتعزيز رصيدك.
 4. شارك في النشاط الإعلامي الجماعي لحماية الدولة السورية.
-

إخلاء المسؤولية

- ليرة في مرحلتها التأسيسية.
- لا يوجد ضمان بارتفاع قيمتها ولا تحمل أي وعد استثماري.
- المشتريات المبكرة هي دعم للمشروع وليست تداولاً مضاربياً.
- الإدراج في المنصات يعتمد على الجاهزية القانونية والتقنية والسياسية.

LIRAH Whitepaper

Guardians of Syria – A National Media & Social Project to Defend the State

LIRAH (LIR) is not just another digital token — it is the financial backbone of the **Guardians of Syria Project**: a collective movement of Syrians dedicated to defending their state, countering hostile propaganda, and building a strong, organized awareness force both inside and outside Syria.

Mission

- Unite Syrians under a secure communication network.
 - Deliver accurate news while debunking fabricated narratives.
 - Mobilize socially and digitally in response to events that may threaten Syria.
 - Build a **popular media defense force** that protects the state without any military aspect — strictly through awareness and social influence.
-

Who Are the Guardians of Syria?

Every Syrian who joins the official Telegram channel becomes a **Guardian**.

- Each member receives **free LIRAH tokens** upon joining.
- Balances **increase monthly for six full years** as long as members stay in the channel.
- For the **first 3 months**, members can invite others through a **personal referral code**, earning extra tokens. Rewards continue along the referral chain until the program closes.
- On **January 1, 2026**, the referral phase ends and final balances are distributed to all participants based on their network activity.

Phase Two – Popular Media Movement

- Members who create and publish **personal video content** on social media platforms in support of Syria will be rewarded with additional tokens.
- The goal is to build a **digital army of Syrian influencers** who can counter foreign propaganda and shape public opinion.
- All activities remain within the scope of **media, awareness, and social mobilization** — forming a powerful tool for defending the state both inside and outside Syria.

Token Details

- **Name:** LIRAH
- **Symbol:** LIR
- **Type:** ERC-20
- **Network:** Base
- **Total Supply:** 1,000,000,000 LIR
- **Decimals:** 18

Tokenomics

Category	Allocation	Notes
Guardians' Rewards	40%	Distributed freely as monthly rewards
Founders & Core Team	20%	Reserved for leadership and strategic sustainability.
Governance & Technical/Legal	10%	For cybersecurity, and legal compliance.
Liquidity for Exchanges	20%	To market liquidity, gradually released to stabilize trading.
Treasury & Reserve	5%	Reserved for network stability and future initiatives.
Initial Sale (Pre-Sale)	5%	Allocated for early launch supporters.

Roadmap

Phase 1 – Launch

- Finalize and publish the whitepaper.
- Design the official identity and branding.
- Deploy the LIRAH smart contract on Base Network.
- Launch the official website and communication channels.

Phase 2 – Mobilization & Distribution

- Invite Syrians to join the official Telegram channel.
- Activate monthly automatic rewards for all members.
- Enable referral codes during the first 3 months for additional rewards.
- Begin gradual distribution of LIRAH through participation-based vesting.

Phase 3 – Media Expansion & Exchange Readiness

- Build a popular media network of Syrian influencers and content creators.
- Support national and international awareness campaigns.
- Launch digital competitions to boost engagement.
- Allocate liquidity reserves and prepare for decentralized exchange listings.
- Launch LIRAH on selected platforms to enable organic, community-driven trading.

Why Is LIRAH Unique?

- **Earn Without Investment:** Anyone can join and receive monthly rewards automatically.
 - **Symbol of Media Resistance:** A platform to fight disinformation campaigns against Syria.
 - **Community-Driven Growth:** Real value comes from awareness and collective action, not speculation.
-

How to Join

1. Follow the official Telegram channel.
 2. Receive your automatic monthly rewards.
 3. Use your referral code (first 3 months only) to invite others and grow your balance.
 4. Contribute to the media mission to strengthen Syria's narrative worldwide.
-

Disclaimer

- LIRAH is in its foundational stage.
- No guarantee of price increase or financial return.
- Early purchases are a form of support, not speculative trading.
- Exchange listings depend on legal, technical, and political readiness.